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 16.12.2022  גתשפ"  כסלו' בכב ,בשויערב שבת פר'                                          52-975גיליון מס'  –קיבוץ לביא בס"ד, 

 daflavi@lavi.co.il -דואר אלקטרוני

 

 

 

   -  בשויפרשת 

חז"ל מספרים לנו את סיפור נס חנוכה בכך שכשנכנסו היוונים להיכל טימאו את כל השמנים שהיו בהיכל. כשגברה מלכות  

בית חשמונאי ונצחו את היוונים, בדקו ולא מצאו אלא פח אחד של שמן שהיה מונח בחותמו של כהן גדול, ולא היה בו אלא  

 ה ימים. לשנה אחרת קבעום ועשאום ימים טובים בהלל והודאה.להדליק יום אחד, נעשה בו נס והדליקו ממנו שמונ 

 כולם שואלים אם הנס היה רק שבעה ימים, שהרי היה שמן חיום אחד, מדוע חוגגים חנוכה במשך שמונה ימים?

הרבה תירוצים נאמרו בעניין זה ואני רוצה להוסיף תשובה לפי דברים ששמעתי מפי לוחמת הלח"י, הגב' גאולה כהן ז"ל,  

היא טענה שבעיניה נס פח השמן הוא אמנם נס גדול אך הנס היותר גדול הוא שהמכבים האמינו שגם אחרי החורבן הנורא,  

הרסו היוונים את בית המקדש, והמצב הירוד, בכל זאת האמינו שחייב להיות לפחות פך אחד של שמן טהור, ולכן צריך  

החושך והחורבן, גם כאשר יש קשיים, תמיד, אבל תמיד ימצא מעין  לגלות אותו, זה הנס הגדול !!! להאמין שגם בתוך כל 

 'פך של שמן' שלא נטמע ונשאר נאמן לתורתו וארצו. 

ואפשר להוסיף שבעצם 'הפך של שמן' אלו המכבים עצמם, שהם נשארו טהורים ולא הושפעו מהיוונים ולא נטמעו 

אי תקווה ואמונה וממשיכים את קיום העולם. לכן על הנס  מתרבותם. כי בכל דור ודור יש את ה'פך של שמן טהור', שהם מל

 של עצם הרצון לחפש שמן טהור הוסיפו עוד יום לחנוכה. חנוכה שמח.  

 מתוך גרעינים לשבת.   

 

 ת לעט מע 

 

ויום נוסף יתקיים   2023השבוע התקיים יום תמחיר עם רכזי הפעילויות המרכזיות, לקראת הכנת תקציב הקהילה לשנת  

בזמן הקרוב. ביום הזה, אנו מנסים להעריך כיצד תסתיים שנת התקציב הנוכחית ומה התקציב לשנה הבאה. אנו כבר 

יודעים שלתקציב הבא נצטרך להוסיף כמה מאות אלפי שקלים, עקב המדד הגבוה שיהיה השנה, ומהצד השני, נצטרך לבצע  

ם, כדי לממן העלאה זו.  בסך הכל אנו רואים שיש בקהילה מנהלים טובים,  קיצוץ/ התייעלות/ התאמת מחירים בענפי

השולטים בנתוני הענף שלהם ומבינים את הצורך לעמוד בתקציב. חלקם מתמודדים בתקופה האחרונה עם המעבר לתוכנה  

ה בזמן  החדשה, מעבר לא פשוט המחייב התאמות ותשומת לב מרבית. נקווה שהמעבר יושלם בצורה כמה שיותר חלק

 הקרוב. 

 

"קיבוץ של טעם", שנוסד לפני כשנתיים, עובר בימים אלה תהליך של החלפת מנהלים, עם יציאתם של דדי וחנה מהענף.  

לסיכום השלב הראשון של המיזם, שמעה הנהלת הקהילה מחנה עמירם על המחשבות שהיו מאחורי ההקמה, האתגרים  

לתמוך בפעילות זו. במהלך השנתיים האחרונות, התחרות בתחום גברה,  שעמדו לפתחו של המיזם והצעדים שיש לבצע כדי 

עם כניסתן של חברות נוספות לתחום זה, כך שהמיזם עדיין נדרש להתמודדות ולהגדלת מספר הלקוחות שלו. בשנה  

. תודה  האחרונה נעשו צעדי התייעלות בתחום התפעולי ואנו מקווים שנראה השנה שינוי לכיוון רווח משמעותי של הענף

 לעובדים ולמתנדבות שחולמים, משקיעים ומחזיקים את הענף. 

 

רכזת התרבות הציגה בפני הנהלת הקהילה את תוכנית העבודה של ועדת תרבות לשנה הבאה. מתוך הדיווח עלו מספר  

ילויות  נקודות לדיון כגון: האם יש לשלם לתושבים ו/או למפעילי יזמויות שמפעילים פעולות תרבות? האם להוסיף פע

בתשלום )חלקי או מלא( כדי שיתאפשר להעשיר, לגוון ולהרבות פעילויות, מעבר לתקציב הוועדה? מהי אוכלוסיית היעד של  

ועדת תרבות ועוד. אנו רואים בתרבות גורם חשוב בקהילה שיכול לקדם חיבורים בין האנשים, בין שכבות הגיל ובין בעלי  

 דה על עבודתה הנמרצת עד כה! הסטטוס השונים בקיבוץ. יישר כוח לווע
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נושא עבודת נוער בתשלום, בנוסף לעבודת הנוער הקיימת כיום, עולה שוב על שולחננו. לאחר דיונים במנהלת החינוך 

ובהנהלת הקהילה, הוחלט לקיים ישיבה פתוחה בנושא. הישיבה תתקיים אי"ה במוצ"ש הקרוב ונשמח לראות נוכחות  

 שה זו. מכובדת של הורים וחברים בפגי

 

 שבת שלום! 

 תמר שורק 

 

 

 

 

 

 

 ודעות ה

   – הכלבו מ

 שעות פתיחת הכלבו  בחנוכה תשפ"ג:  

   7:00-17:30 –(  18.12יום ראשון )כד' כסלו, 

   7:00-17:30  – ( 19.12יום שני )כה' כסלו, 

   7:00-15:00 –(  20.12יום שלישי )כו' כסלו, 

 7:00-17:30 –(  21.12יום רביעי )כז' כסלו, 

   7:00-17:30 –( 22.12יום חמישי )כח' כסלו, 

 7:00-12:00 –(  23.12)כט' כסלו,   שישייום  

 7:00-17:30 –(  25.12, טבת ' א)  ראשון יום  

 וות הכלבו חנוכה שמח מצ 

 **************** 

 הודעה מטעם המזכירות 

הייתי אמור להציג את עמדת המזכירות בקשר    12.12.2022החברים האחרונה שהתקיימה ביום שני    באסיפת 

למועמדותו של אמיתי אוברמן לחברות בועדת חברים. כיוון שאמיתי הסיר את מועמדותו לא ראיתי לנכון לפרסם  

 מוצגת להלן: עמדה זו. לאחר התייעצות עם חברי המזכירות הוחלט שבכל זאת אפרסם את העמדה והיא  

כל חבר קיבוץ, כולל אמיתי אוברמן, זכאי להציג את מועמדותו לחברות בכל ועדה מועדות הקיבוץ. אסיפת החברים  

 תחליט אם החבר מתאים לחברות באותה ועדה או שאיננו מתאים. 

 שבח ילון , שבת שלום  

 **************** 

 מהחינוך: 

   . נשמח למצטרפים. בבית כנסת  8:30בחופשת חנוכה, מניין ילדים בשעה 

 לטובה וינטר

 אחיךאיתך באבלך עם פטירת 

 ז"ליצחק ברמן 

 .."ומחה ה' דמעה מעל כל פנים"
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 מועדת מינויים 

 תשפ"ג   12.12.22ביום שני י"ח כסלו  באסיפה 

 נבחרו : 

                                              ועדת צעירים חברי 

 רפא גנות  -מרכז ועדה  

  ימית גולד  

 תמר עמירם 

 בת שבע ריכטר 

 מתן קליין 

   שקד ששון 

 הבאה בתור  – חביבה שפר 

 

 בהצלחה לכל הנבחרים ותודה לכל מי שהסכים לעמוד לבחירה ולא נבחר  

 

 דת , ותיקים ועלון  – מרכזי ועדה לועדות  – אנחנו עדין מחפשים 

 כמוכן נשמח לחברים שרוצים להציע את עצמם לנציגי ציבור במזמו"ר , )הישיבה הבאה בעוד חודש !! ( 

 אלי אלידין ,ציון בן שושן  , רפא גנות , תמר שילוח , סמדר מטלון בירגר וחנה אוצטר  – בברכה ו. מינויים 

 **************** 

 דף השבוע:  

 משבוע הבא, נפסיק לפרסם את עמוד"ש . חברים המעוניינים לקבלו, מוזמנים להירשם בקישור המצ"ב. 

 נין לקבלו למייל או לווטסאפ לבחירתכם. 

 גלילה. 

https://forms.gle/5KFXCB4e8xKsHeFf6 

 

 קישור וקוד סריקה  –מנויים במייל 

 

                 

 

 

 

 

 

 , ליחיאל ואדל שפר 

 מזל טוב להולדת הנכד   

 מלי ידידיה ו ל   ן ב 

 ברכות לכל המשפחה. 

 חברי ועדת חברים 

 הני ליפניק  -מרכזת 

 הדר וייס                       

 מוריס הינדן

 עדי קליין                       

                                    גלילה יעקבס

 חיה ריכטר

    הבאה בתור -מזל אורבאום  

 

https://forms.gle/5KFXCB4e8xKsHeFf6
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 מהתרבות:

 :השבוע שהיה

 על ערב שירי אור מהנה ומאיר! שנזכה לערבים רבים כאלה. תודה רבה לידידיה מלכיאל, עירית גילה, יונתן ליפניק וכל הבית לחיים

מוזמנים להעלות בפנינו עוד רעיונות לערבים מחברים ומגבשים בין       יישר כח לצוות המארגן! מקווים שנהניתם מהכל  –  ערב גברים

 שכבות האוכלוסייה וכל הקהילה!

 :בשבוע הקרוב

 חנוכה חנוכה חג יפה כל כך! 

, ניפגש בבתי חברים לערב של יחד, תוכן  20:30בשעה   19.12ביום שני אור לכ"ו כסלו, נר שני של חנוכה,   –ים בתים מארח  –נר מחבר  

 . עוד ניתן להרשם להתארח! תודה מראש למשפחות שפותחות את בתיהן ואת ליבן.הערב לי"ג ומעלהקליל וכיבוד חורפי מפנק עלינו.  

להופעת סטנדאפ וקצת על מאחורי הקלעים של ההומור. ההופעה מתיכון ומעלה.  מויאל אמיר , יגיע אלינו 21.12ביום רביעי כ"ז כסלו 

 .  20:30תתקיים בבית העם בשעה 

 , בליווי חרות ויונתן בבית הכנסת.  הדלקת נרות מוזיקלית מסורתית ביום חמישי נקיים 

 שיהיה חורף גשום ומפנק! 

 ועדת תרבות.  
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 , שרה עברון כוחם של אנשים לתקן עולם| על  משולחנה של מזכלי"ת

תלונתה  שומבקשת שקולה יישמע,  ,  שבוע אחר שבוע  ,נחמה תאנה, ביחד עם אחיה ואביה, עומדת מול כנסת ישראל בימי שני בערב

 השתקה בתוככי החברה הדתית.  יותר לא תהיה שתיבדק, ו

 השבוע הצטרפתי למעגל התמיכה ובאתי לחזק את נחמה בקריאתה.  

חברי הכנסת משה טור  לפעולה. יחד איתי עמדו  , אלא יוצאת  ושותקת  אני רואה בנחמה מנהיגה אמיצה, שאינה מסתגרת בכאב האישי

ו קולך לשעבר,  יו"ר  וכן חנה קהת  אורנה ברביבאי, מרב מיכאלי,  עציון,  כפר  )קינלי( חבר  השתתפותם של מעגלים הולכים .  עודפז 

  .בעיני כצעד לתיקון החברה ומתרחבים של תומכות ותומכים בקריאה לפעולה ותיקון חשובה

המאבק שלנו, אנשי הציונות הדתית, הוא על האמת שחייבת להתברר במוסדות הצדק והמשפט. המאבק שלנו הוא בניסיונות להטיל 

 לפגיעה בעוד ועוד נשים.  דופי במתלוננות ובהשתקה, בטיוח, שגורמים 

שנמצא   למאבק  בקמפיין  לתמוך  מוזמנים  ורוצה  שיכול/ה  שלו,  מי  הסיום  ליעדקטן  סכום  עוד  חסר  ובשלבי   להגעה 

https://beactive.co.il/project/70383?lang=he   
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 יש לה עתיד או שהיא נחלת העבר? האם  –העשייה השיתופית 

 תשהתקיים השבוע ניסינו לשרטט את התובנות שלנו על הפוטנציאל הטמון בעשייה שיתופיכנס רשמת האגודות השיתופיות ב

 חברתית של מדינת ישראל.-בחזית הכלכלית

 איתגרה אותנו בשאלותיה:  ,במשרד הכלכלה והתעשייה 'אסטרטגיה ותכנון מדיניות'מיכל פינק סמנכ"ל 

 ?  היום לאור האתגרים הלאומיים בעשור הנוכחי השיתופיותמה תפקיד האגודות  •

 האם יש לעשייה קואופרטיבית בשורה?  •

 נוכל להציע פתרונות?    םבהשחקלאות להתיישבות ומעבר להאם יש כיוונים חדשים  •

 יומים והאתגרים ברמה הלאומית והעולמית? מהו העתיד אותו אנו רואים בתוך כל הא  •

בכנס דיברתי על הערכים המונחים בתשתית שיתופי פעולה כלכליים וחברתיים. על כך שעלינו להוביל קו ברור של עשייה משותפת 

בתחום הקהילה, ולהתבונן לא ב"אני" העומד בבדידות אלא לייצר "אנחנו" הרואה את הזולת ופועל יחד עימו לטוב משותף. דורנו ממש  

 קים ביכולת לא רק לדבר אלא גם לקיים זאת יחד.  זקוק לבשורה הזאת, ואנו מחזי 

דיברתי גם על רעיון ה"כלכלה המוסרית" שלמדתי מידידי אמנון שפירא, ואת הדוגמאות והרעיונות הבאתי ממורשתנו היהודית ומתורת  

 ישראל. 

ל כלל המרחב הכפרי ודיברתי על ההכרח לקחת אחריות ולהיות מובילים של רפורמה טובה לעתיד החקלאות, ועל התבוננות ע

 באחריות משותפת בין ובתוך היישובים. 

האגודות קיימות לא לשם עצם קיומן, יש להן תכלית וערך, לתקן עולם במרחבים בהן הן פועלות, והן יכולות להיות כלי רב עוצמה  

 וערכי, אך לשם כך נדרשים הרצון להשקיע והאמונה בדרך.

 תודה לכל השותפים לדרך ולעשייה!

 המתאר הארצית בקו הגמר | ניצן אבירן  תכנית

ובניה, מינהל התכנון במשרד הפנים עוסק בחודשים האחרונים בגיבוש עדכון משמעותי   לאור החלטה של המועצה הארצית לתכנון 

, תכנית מתאר ארצית הקובעת ומנחה מדיניות בניה ברחבי המדינה ובכלל זה במרחב הכפרי. מטרות התכנית ע"פ החלטת  35  לתמ"א 

המועצה הארצית הם קביעת עקרונות לפיתוח הישובים הכפריים,  אופן הרחבת הישובים, ערכי הצפיפות והיקף יחידות המגורים תוך  

מועצה למינהל התכנון היתה שמירה על אופיים הכפרי של הישובים בפרט והמרחב הכפרי הבחנה בין מרכז לפריפריה. ההנחיה של ה

בכלל, כולל השטחים הפתוחים, החקלאות, הנוף והמורשת של ההתיישבות הכפרית וחיזוק תרומתה לעמידה ביעדי פיתוח בר קיימא  

י הגדל והולך כנגזרת לגידול האוכלוסיה במדינה  לטווח ארוך. אחד האתגרים הגדולים של פיתוח המרחב הכפרי הוא המרחב העירונ

וסמיכותם המתרחבת של המרחבים האורבניים אל מול ישובים רבים במרחב הכפרי. ציפוף    2050הצפוי להגיע ליותר מפי שתיים עד שנת  

יותר מגרשים של חצי ד ולמעט במקרים מיוחדים, בתב"עות העתידיות לא נראה  ונם. דרגת הציפוף מתחמי המגורים מגיע גם אלינו, 

 תשתנה בכל ישוב וישוב בהתאם למיקומו הגיאוגרפי ולסמיכותו למרחב עירוני. 

בימים אלו מגיעה עבודת ועדת העורכים )ועדה בינמשרדית שהוקמה לעריכת התיקון לתמ"א( לקו הגמר. באופן כללי, התכנית מטיבה  

ה רב דורית של הישובים הכפריים תוך שמירה על אופייים וקובעת , מאפשרת צמיח2עם המרחב הכפרי. התמ"א החדשה מבטלת את לוח  

מכסת יח"ד לכל ישוב וצפיפות לפי סט פרמטרים, גודל הישוב, מיקומו הגיאוגרפי )מרכז, טבעת קרובה וטבעת רחוקה( ודרגת העיור של  

בין השאר לאור הערות ,  ינויים רביםובהתאם השפעה על הצפיפות המתוכננת. התכנית עברה בחודשים האחרונים עדכונים וש  ,הישוב

התנועה סווגו ע"פ   ייישובשל צוות עבודה משותף לתנועות הקיבוציות, תנועת המושבים, מרכז השלטון האזורי והאיחוד החקלאי. מרבית 

כ"כפרי צפוף",    "כפרי דליל". עם זאת, חלק מקיבוצי התנועה סווגו  –הטיוטה הנוכחית ברמת הסיווג האופטימלי ביותר מבחינת הציפוף  

 סיווג שמחייב ציפוף גבוה יותר ואנו פועלים יחד עם בעלי התפקידים במשקים אלו לנסות ולשנות את סיווגם.

 צמיחה ומעורבות| עדי שגיא

בתהליך קליטת בנים שאינם  בשלב נוסף  שנמצא  ,  ין צוריםדיון מרתק בקיבוץ עהשבוע השתתפתי ב  -  קליטת בנים שאינם דתיים

היה למעשה  . המפגש  הקשיים והאתגריםעל    –מהלך ולצידם  הצדדים החיוביים שנובעים מהדיון חשוב על  ת הקהילה קיימה  הנהלדתיים.  

  מוביל מני כץ של התהליך  ובאיזה קצב. את הליווי המקצועי  בקליטת הבנים שאינם דתיים  איך להמשיך    ןעצירה לחשיבה ודיושל  רגע  

 ומסורים לתהליך. יישר כח לאנשי עין צורים על דיון מכבד ומכובד.   יחד עם חברים מחוייבים

טרה  של התנועה הקיבוצית, במ  ייעוץ ושיקוםלהמרכז  סיור יחד עם המטה של    התקיים גם   השבוע  -בתנועה הקיבוצית  בתים לחיים  

נ  לעתיד  פעולה  כיוונילבחון   המענים  של  שמענו סקירה  ,  עמותת שק"ל בירושליםעם שדרת הניהול בפגשנו  בתחום הבתים לחיים.  

פגשנו גם  בנוסף     שיתופי פעולה.אפשרות לכמנו לבחון  יהתעסוקה והפנאי וס   ותחומיעל היקף הדיור  ,  שפותחו על ידי שקל  הקהילתיים

. גם שם בדקנו אפשרות שונים ביישובים מערך דיור בקהילהו  ,את אודי מרילי שמפעיל בתי מדרש למתמודדי נפש מהמגזר החרדי והדתי

 לשיתופי פעולה.  

https://www.dunsguide.co.il/C2b9e853bc2e203ef9e86026a7166c312_%D7%A1%D7%99%D7%A2%D7%95%D7%93/%D7%94%D7%9E%D7%A8%D7%9B%D7%96_%D7%9C%D7%99%D7%A2%D7%95%D7%A5_%D7%95%D7%A9%D7%99%D7%A7%D7%95%D7%9D_%D7%A9%D7%9C_%D7%94%D7%AA%D7%A0%D7%95%D7%A2%D7%94_%D7%94%D7%A7%D7%99%D7%91%D7%95%D7%A6%D7%99%D7%AA/
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 מה החלום שלנו? | בת עמי זיידל וריבה פריד

נקראים החברים להשיב על סקר קצר שמתחבר  בשעת כתיבת שורות אלה הופצה הודעה בשלל קבוצות ווצאפ ומיילים בקיבוצים ובה  

. גם קוראי עמוד"ש שההודעה עוד לא הגיעה אליהם מוזמנים להצטרף  בעם ובארץ של תנועת הקיבוץ הדתי  תהליך בירור שליחותה  ל

מגוון המחשבות  בגיליון 'עמודים' הקרוב, נפרסם את  . דעתם של כל אחת ואחד מכם חשובה לנו.  קישור המצורףולמלא את השאלון ב

כולנו של  N26pAhb7_Nf-https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSfubtrqcI_TaV-.  והחלומות 

m?usp=sf_linknAsiThh2gB7V_ycmN92XMbg/viewfor 

 מחלקת חינוך ודור צעיר| מרים זרביב

נשמע  הנושא  שהשבוע התקיים הפורום למנהלות החינוך החברתי. המפגש עסק בנושא תקציב. למרות    -אקסל בכיף!  

מעקב  של החשיבות הגדולה  דיברנו על לבניית תקציב,בצורה קולחת ומעניינת. עסקנו בדרכים , נרשמה הצלחה גדולה בהעברתו כבד

, והתוודענו לאפשרות של כל מנהלת לבחור את השיטה ואת  שוטף כדי לגלות טעויות ולזהות מראש בעיות לא מתוכננות שעלולות לצוץ

 , למעשה ביטוי לערכיםאך הוא    ,למדנו שהתקציב אמנם נתפס ככלי טכני ולפעמים מעיק, כדי למנוע טעויות.  צורת המעקב הנוחה לה

 למקסם על מנת הקהילה בתוך פעולה באפשרות ליזום שיתופי . עסקנויכול להפוך לחביב ונוח אפילוכמה טבלאות אקסל הוא  ובעזרת

מנהלת החינוך בהכנת    מעורבות  כמה   עד  למדנו  ובעיקר.  נוספים  חוץ  תקציבי  לגיוס  ואספנו רעיונות  הקהילה  כלל  לרווחת  התקציב   את 

 . חשובה התקציב ובניהולו

יעסקו בני הנוער בערכים שבהם  סמינרי החורף שלנו  בסמינר הפותח את רצף  את השבוע אנחנו מסיימים בכפר עציון    –  חברה וכלכלה 

יפגשו עם סוגיות כלכליות הפועלות ומשפיעות ובמהלכו    חברה וכלכלה בסמינר    בוגרי כיתות י' ישתתפו  שלנו ובתשתית היהודית שלהם. 

מפגש משמעותי בין בני   הסמינר מאפשר מלבד התוכן העשיר  ועוד.  ידברו על כלכלה יהודית והאם בכלל יש דבר כזה?  ,  חברה שלנוב

יותר  ויוצר חיבורים בין בני הנוער לבין עצמם אך גם חיבור ל  ובנות הנוער של התנועה  . תנועת הקיבוץ הדתי  – מעגל שייכות רחב 

 שאיתו!המעולים את סמינרי החורף ולצוות המדריכים השנה שמוביל ביא, דרור, בן קיבוץ לבהצלחה ליוגב 

 שבתות הקיבוץ הדתי | ריבה פריד

השבת הראשונה של התנועה כבר מאחורינו, ובסיכומה אפשר בהחלט לומר שהחיוכים והשמחה המשותפת ביחד עם מזג אויר מעולה 

' שהתנועה כבר החלה לקדם, 'חידוש הברית והשליחותלהכניס את המשתתפים לתהליך  עשו את שלהם. ניצלנו את השבת כדי

והיעדים להמשך. תודה לשרה עברון על השותפות.  םר על הערכים הרלוונטיילומושמחנו להקשיב ולשמוע מה יש לחברים הוותיקים 

"! כך כתבו המשתתפים בסיומה של השבת, ובהחלט  תודה ענקית על כל המחשבה ההשקעה והדאגה שנהנה מהשבת. היה נהדר"

אויר נוח לא פחות.  אפשר להתחיל להתארגן לשבת הבאה שתתקיים אף היא במלון נחשולים באותה מתכונת ובתקווה למזג

. 3749310-052 –חדרים ובשיטת כל הקודם זוכה עדיין אפשר להצטרף בשליחת וואצאפ ל  3נותרו  -למתלבטים   

 יוזמות לחיבורים | ריבה פריד

 שכולנו מכירים מי מקרוב ומי מרחוק, מעורר את השטח לפעולה. אחת היוזמות המרשימות שכבר קיבלו כאןעולם הרווקות המורכב 

ביטוי בעבר וכדאי להזכירה שוב, ערבי הפנויים פנויות שהגתה וביצעה אסתר פורשר מבארות יצחק. בערב האחרון שהתקיים בשבוע 

בנים ובנות )בחלוקה מאוזנת( ואין ספק שהאירועים בסדנה של 'אסתריקה' כבר עשו להם כנפיים והחבר'ה פונים  70שעבר, נכחו 

 שמוע עוד על המיזם. להתעדכן לגבי המפגש הבא? עקבו אחריו באינסטגרםושואלים מתי המפגש הבא. רוצים ל

https://instagram.com/esterika.wood?igshid=YmMyMTA2M2Y=   ובפייסבוק

https://www.facebook.com/photo/?fbid=1075950676519294&set=a.1075950643185964 

. לקבוצה קבוצת שידוכים בוואטסאפיוזמה נוספת וחדשה שקמה ומתפשטת בימים אלו היא הקמה של 

שמות  תרכז את מוזמנים נציג.ה מכל קיבוץ שמוכנ.ה להתגייס למשימה. כשבקבוצה יהיו נציג מכל ישוב היא תפעל בדיסקרטיות ו

או קשורים אליו באיזה אופן, ומעוניינים לאתר עבורם  יבוץ הדתיגרים בקיבוצי הקשהרווקים/ות, האלמנים/ות והגרושים/ות ופרטים של 

ובמנעד רחב של גילאים. אנו מזמינים מתנדבים ומתנדבות   רצף הדתי כולושעזבו ולגם לבני משק בת/בן זוג דרך המיזם. המיזם מיועד 

  3749310-052צעירים שהנושא קרוב לליבם ומוכנים להתגייס לטובת העניין, לפנות בהודעת ווצאפ ל 

 שבת שלום, שרה עברון וחברי המזכירות הפעילה

 

 

 

https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSfubtrqcI_TaV-N26pAhb7_Nf-nAsiThh2gB7V_ycmN92XMbg/viewform?usp=sf_link
https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSfubtrqcI_TaV-N26pAhb7_Nf-nAsiThh2gB7V_ycmN92XMbg/viewform?usp=sf_link
https://instagram.com/esterika.wood?igshid=YmMyMTA2M2Y=
https://www.facebook.com/photo/?fbid=1075950676519294&set=a.1075950643185964

